



CANADA

No. 71
N^o

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

NOVEMBER 26, 1974

LE 25 NOVEMBRE 1974

MESSAGE OF CONDOLENCE FROM THE
SECRETARY OF STATE FOR EXTERNAL AFFAIRS
TO THE SECRETARY GENERAL OF THE UNITED NATIONS
ON THE DEATH OF FORMER SECRETARY GENERAL U THANT

MESSAGE DE CONDOLÉANCES DU
SECRÉTAIRE D'ÉTAT AUX AFFAIRES EXTÉRIEURES
AU SECRÉTAIRE GÉNÉRAL DES NATIONS-UNIES
À L'OCCASION DU DÉCÈS DE
L'ANCIEN SECRÉTAIRE GÉNÉRAL U THANT

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

Communiqué

November 25, 1974

"The Government and people of Canada are deeply saddened by the passing of U Thant who, in his years as United Nations Secretary General, demonstrated total and selfless dedication to the principles enunciated in the Charter and to the betterment of mankind. In expressing our sorrow to you, as U Thant's successor, I also ask that you convey our sympathy to his wife and other members of his immediate family.

Allan MacEachen."

* * *

Le 25 novembre 1974

"Le gouvernement et le peuple canadien ont appris avec tristesse le décès de U Thant. Ce dernier, alors qu'il était Secrétaire général, était complètement dédié à la réalisation des principes énoncés dans la Charte et au mieux-être de l'humanité. En vous exprimant notre douleur, en votre qualité de successeur de U Thant, je vous demande aussi de transmettre nos condoléances à sa femme et aux membres de sa famille immédiate.

Allan MacEachen."